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Arrangemang
ArmIT’23 har under vårt verksamhetsår arrangerat flertalet event med olika företag
inom IT-branschen. Detta inkluderar

• Lunchföreläsningar

• Företagskvällar
Inkluderar både evenemang som vi höll under kvällar på campus (t.ex. Workshop
med Centiro i Hubben) och evenemang som vi höll tillsammans med företaget på
deras kontor.

• Evenemang under Mottagningen
ArmIT’23 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut
många företag och skriva kontrakt med dem. Vi höll flera arrangemang under
mottagningen, ibland tillsammans med företag. Vi hjälpte även MrKIT i deras
mottagning genom att hålla en lunchföreläsning med Ericsson på Lindholmen.

• MEDIT Träffar
ArmIT’23 har tillsammans med ArmE hållt ett antal MEDIT träffar. Detta för att
adepter som ingår i vårt mentorskapsprogram (MEDIT) ska kunna träffa mentorer
och ha en rolig kväll med andra likasinnade studenter!

• Övriga arrangemang
ArmIT’23 har hållt ett antal så kallade monterevent”, där företagsrepresentanter
står antingen i Hubben eller ute i sandlådan för att snacka med studenter och
visa något de arbetar med eller bjuda på fika. Vi höll också ett event utan några
företag, nämligen vår casinokväll, som blev en succé!

https://www.mentoredit.se/
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Utvärdering av verksamhetsplan
• Samarbetspartners

Efter förhandlingar under i stort sett hela verksamhetsåret har vi lyckats skriva ett
samarbetspartnersavtal med Ericsson! Vi har också kunnat behålla flera av våra
befintliga partners, inklusive huvudsponsorn Centiro, men tyvärr inte alla på grund
av ekonomiska skäl och den lågkonjunkturen som har påverkat många företag.

• Synliggöra oss mer internt på sektionen
Vi har försökt att öka vårt internsamarbete i sektionen genom att jobba mycket
med NollKIT och MrKIT inför mottagningen samt FlashIT för att de ska kunna
fotografera företagsevent. Ett av våra mål från verksamhetsplanen var att även
hålla i ett event som enbart ArmIT och det gjorde vi mot slutet av verksamhetsåret
genom att hålla vår casinokväll! Detta verkade vara mycket uppskattat av de som
deltog i evenemanget och vi hoppas att detta blir en ArmIT-tradition!

• Hemsidan
Detta har varit en stor prioritet för oss i ArmIT, eftersom många andra arbets-
marknadskommittéerna redan har en hemsida. Vi hade en dedikerad arbetsgrupp
som jobbade med detta i flera månader och vi är väldigt nöjd med resultatet!

• MEDIT
Mentorskapsprogrammet som vi driver tillsammans med ArmE (E-sektionens ar-
betsmarknadskommittée) har inte varit särskilt populärt de senaste åren och vårt
mål var att återuppliva detta program eftersom vi tycker att det är viktigt att IT-
studenter får möjlighet att ha en mentor som arbetar inom branschen. Detta har
varit mycket framgångsrikt, med cirka 30 studenter som deltagit i programmet i år
och haft kontinuerliga möten med sina respektive mentorer under flera månader!

• Förbättrad produktkatalog
Vi har skrivit en enklare och kortare produktkatalog som vi skickar till företagen
så att de lättare kan förstå vad vi har för utbud. Vi har också översatt majoriteten
av den till engelska, så att den är tillgänglig för alla företagsrepresentanter, och
särskilt internationella företag.

• Mer samarbete med internationella företag
Vi har kontaktat många internationella företag, men vi har haft svårt att etablera
exklusiva samarbeten med dem. Vi har dock lyckats marknadsföra många event
från sådana företag, som till exempel Microsoft och BCG, så att IT-studenter har
möjlighet att snacka med dessa företag.

• En framåtblick
Vi har alltid prioriterat sektionens relationer med företag, eftersom vi tror att det är
det som spelar stor roll i det långa loppet. Vi har kunnat lösa tidigare konflikter som
vi haft med till exempel Ericsson och de kommer att vara en stark partner framöver.
Vidare, trots en osäker period för företag etablerade vi förbättrade relationer med
många företag för framtiden.

armit.chalmers.it
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Aspning
ArmIT’23 höll vår aspning i LP3. ArmIT har sedan länge haft svårt att locka medlemmar
och vi försökte därför hålla en större aspning så att asparna kan lära sig mer om ArmITs
verksamhet och lära känna oss i ArmIT’23 bättre. Även om det fanns vissa svårigheter
initialt med att få ihop en ArmIT’24 så är vi väldigt nöjda med gruppen och tror att de
kommer att göra ännu bättre jobb!

Övrigt
ArmIT’23 har puffat Date-IT och har även lagt en del tid på att utveckla våra relatio-
ner med andra arbetsmarknadsgrupper (bl. a. ArmE, DAG, I-Armar) på Chalmers och
kårledningen (främst AO).

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’23 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Vi har försökt att uppnå de mål
vi satt upp och vi hoppas att alla IT-teknologer har fått möjlighet att interagera med
många företag och bygga en bättre förståelse för hur näringslivet ser ut i vår bransch.
Vi hoppas att framtida ArmIT arbetar ännu mer med synligheten på sektionen genom
att skapa och upprätthålla traditioner samt ha ännu fler företagskvällar!


